



For immediate release:

9 April 2019

NABA Theatre Presents SHOWTIME ASIA

Phnom Penh, Cambodia, 9 April 2019 – A breathtaking live performance combining over 50 of the most exhilarating talents from around the world – SHOWTIME ASIA debuts at NABA Theatre @ Naga2 on 12 April from 8pm!

Featuring stunning and spellbinding performances from an impressive assemble including Cambodia's most famous circus troupe PHARE, Asia's Got Talent Golden Buzzer winners ADEM Dance Crew from Kyrgyzstan, DIVAs from Thailand and other international artistes, SHOWTIME ASIA is definitely a must see show in Cambodia! Revel in 60 minutes of non-stop excitement accompanied by spectacular illuminations at Cambodia's first 3D video mapping theatre!

Get ready to be captivated by PHARE's well-honed acrobatics and juggling skills performed by talented young Cambodians delivering an edgy and modern circus act. Witness jaw-dropping contortions combined with slick dance choreography by ADEM Dance Crew of Asia's Got Talent fame for a truly unique performance that has to be seen to be believed. Adding more glitz and glamour to the evening will be the fabulous show from the DIVAs of Thailand complete with dazzling costumes and an entertaining repertoire.

Shows are every Thursday to Monday from 8pm, with tickets priced at just \$25 each and available now for purchase at the NABA Theatre Box Office or online via www.nagaworld.com.

Enjoy greater savings with special Dinner & Show for 2 packages from only \$68 when you dine at The Pangea or 2Pangea's scrumptious buffet before the performance! For an after-show treat, relish the wide range of delectable sweets at 2Pangea with a dessert buffet for \$12 per person, or head over to Food Pavilion (Lower Ground Level, Naga2) for a myriad of Asian cuisine options at wallet-friendly prices.

Get your tickets now for SHOWTIME ASIA, the must-see performance in Phnom Penh, only at NABA Theatre @ Naga2!

###



About NagaWorld

With the latest expansion, NagaWorld now consists of 1,658 suites and deluxe rooms, over 20 food and beverage outlets and clubs, 2 all-suite luxurious spas, the state-of-the-art 2,000-seater NABA Theatre at Naga2, Cambodia's first underground shopping gallery operated by China Duty Free Group, extensive entertainment services and premium meeting spaces.

For media enquiries or photos, please contact:

<p>Ms. Melanie Loong Senior Marketing Communications Manager Tel: (+855) 10 737 684 Email: melanieloong@nagaworld.com</p>	<p>Ms. Phouk Solinda Brand Executive, Marketing Communications Tel: (+855) 15 61 88 86 Email: phouksolinda@nagaworld.com</p>
---	--



សម្រាប់ចុះផ្សាយបន្ទាន់ ៖
៩ មេសា ២០១៩

សាលមហោស្រព NABA ផ្តល់ជូននូវការសម្តែងសិល្បៈចម្រុះទ្វីបអាស៊ីដ៏មហាស្នាម្យ

រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី៩ ខែមេសា ឆ្នាំ២០១៩ ៖ “ការសម្តែងសិល្បៈចម្រុះទ្វីបអាស៊ី” ដ៏មហាស្នាម្យដែលមិនធ្លាប់មានពីមុននៅកម្ពុជា និងដែលមានការចូលរួមសម្តែងដោយកំពូលអ្នកសិល្បៈជាង ៥០ នាក់មកពីជុំវិញពិភពលោក នឹងផ្តល់ជូននៅសាលមហោស្រព NABA នៅណាហ្គាទី ២ ចាប់ពីថ្ងៃទី ១២ មេសា តទៅចាប់ពីម៉ោង ៨ យប់!

ការសម្តែងសិល្បៈចម្រុះទ្វីបអាស៊ីដ៏មហាស្នាម្យនេះ ចូលរួមសម្តែងដោយក្រុមសៀកហ្វាពន្លឺសិល្បៈដែលមានកេរ្តិ៍ឈ្មោះល្បីល្បាញក្នុងប្រទេសកម្ពុជា ក្រុមរាំ ADEM Dance Crew ដែលទទួលបានការចុចប៊ូតុងមាសពីកម្មវិធីប្រឡងទេពកោសល្យទ្វីបអាស៊ី Asia’s Got Talent មកពីប្រទេស Kyrgyzstan ក្រុមរាំ DIVAs មកពីប្រទេសថៃ និងអ្នកសម្តែងអន្តរជាតិជាច្រើនទៀត! ធានាថា ពិតជាប្លែក និងជក់ចិត្តគ្មានពីរនៅកម្ពុជា! វាជាការសម្តែងរយៈពេល ៦០ នាទីពេញនៅក្នុងសាលមហោស្រពបច្ចេកវិទ្យាវីដេអូ 3D mapping ដំបូងគេបង្អស់នៅកម្ពុជា!

ត្រៀមខ្លួនទទួលយកនូវបទពិសោធន៍ថ្មី និងប្លែកពីការសម្តែងរបស់ក្រុមហ្វាពន្លឺសិល្បៈដែលសម្តែងដោយអ្នកលេងសៀកវ័យក្មេងដ៏ប៊ុនប្រសប់លាយឡំជាមួយការសម្តែងសៀកសម័យទំនើប។ មិនតែប៉ុណ្ណោះក្រុមរាំ ADEM Dance Crew មកពីកម្មវិធីប្រឡងទេពកោសល្យទ្វីបអាស៊ី នឹងបង្ហាញក្បាច់រាំដ៏អស្ចារ្យដែលមិនគួរឲ្យមិនជឿ និងនឹកស្មានមិនដល់សម្រាប់ទស្សនិកជនទស្សនាកម្សាន្ត។ បន្ថែមទៅលើការសម្តែងដោយក្រុមសៀក និងក្រុមរាំខាងលើ NABA ក៏មានការសម្តែងដោយក្រុមរាំ DIVAs មកពីប្រទេសថៃជាមួយការច្រៀង និងរាំជាមួយឈុតសម្លៀកបំពាក់ដ៏ទាក់ទាញផងដែរ។

ការសម្តែងនេះ មានផ្តល់ជូនពីរៀងរាល់ថ្ងៃព្រហស្បតិ៍ ដល់ថ្ងៃចន្ទ ចាប់ពីម៉ោង ៨ យប់ជាមួយតម្លៃសំបុត្រ ២៥\$ ក្នុងមួយសន្លឹក និងមានដាក់លក់ចាប់ពីឥឡូវនេះនៅបញ្ជរលក់សំបុត្រនៅសាលមហោស្រព NABA ឬលោកអ្នកអាចជាវសំបុត្រតាមរយៈ www.nagaworld.com ។

អ្វីដែលពិសេសផងដែរនោះ ពួកម៉ែបងប្អូនអាចទិញកញ្ចប់ “អាហារពេលល្ងាច និងទស្សនាការសម្តែងតែង” សម្រាប់ ២ នាក់ តម្លៃចាប់ពី ៦៨\$ ប៉ុណ្ណោះនៅពេលអ្នកពិសាប៊ូហ្វេកំពូលរសជាតិនៅភោជនីយដ្ឋាន The Pangea ឬភោជនីយដ្ឋាន 2Pangea នៅមុនការសម្តែង! បន្ទាប់ពីទស្សនាការសម្តែងរួច ពួកម៉ែបងប្អូន អាចទៅពិសាប៊ូហ្វេបង្អែមនៅភោជនីយដ្ឋាន 2Pangea ម្នាក់ ១២\$ ឬពួកម៉ែបងប្អូនអាចទៅពិសាម្ហូបរសជាតិដើមបែបអាស៊ីនៅភោជនីយដ្ឋានក្រោមដី Food Pavilion (ជាន់ក្រោមដី ណាហ្គាទី ២)



ដែលមានតម្លៃសមរម្យបំផុត។

ទិញសំបុត្ររបស់អ្នកឥឡូវនេះសម្រាប់ការទស្សនាការសម្តែងសិល្បៈទ្វីបអាស៊ីដ៏មហាស្វារ្យលើក
ដំបូងក្នុងរាជធានីភ្នំពេញ មានតែនៅសាលមហោស្រព NABA នៅណាហ្គាទី ២ ប៉ុណ្ណោះ!

###

អំពីណាហ្គាវើលដ៍

ជាមួយការពង្រីកបន្ថែមថ្មីចុងក្រោយ ណាហ្គាវើលដ៍ មានបន្ទប់ប្រភេទស្និត និងដីលុច្ចរជាង ១.៦៥៨
បន្ទប់ ភោជនីយដ្ឋាន បារនីយដ្ឋាន និងក្លឹប ២០ កន្លែង មណ្ឌលស្ប៉ាប្រណីត ២ សាលមហោស្រព
NABA ដែលមាន ២.០០០ កៅអីនៅណាហ្គាទី ២ ផ្សារទំនិញរួចពន្ធប្រតិបត្តិការដោយក្រុមហ៊ុន
China Duty Free Group ដែលជាផ្សារទំនើបក្រោមដីទីមួយក្នុងប្រទេសកម្ពុជាដែលមានលក់ទំនិញ
ម៉ាកអន្តរជាតិល្បីៗ សេវាកម្សាន្តសម្បូរបែប និងសាលដ៏ធំសម្រាប់រៀបចំកម្មវិធី ឬការប្រជុំផ្សេងៗ។
សម្រាប់សំណួរទាក់ទងនឹងការផ្សព្វផ្សាយ ឬរូបភាព សូមទាក់ទងមកកាន់ ៖

<p>Ms. Melanie Loong Senior Marketing Communications Manager Tel: (+855) 10 737 684 Email: melanieloong@nagaworld.com</p>	<p>កញ្ញា ភោគី សូលីនដា Brand Executive, Marketing Communications Tel: (+855) 15 61 88 86 Email: phouksolinda@nagaworld.com</p>
---	---



即日发布

2019年4月9日

金界二期 NABA 歌剧院呈献

群星炫艺歌舞秀

柬埔寨金边 4 月 9 日讯 – 超过 50 名国际表演者，荟聚亚洲带来神乎其技之“群星炫艺歌舞秀”演出。从 4 月 12 日起，在金界二期 NABA 歌剧院，震撼登场！

这场气势磅礴的精彩表演，由柬埔寨著名杂技团 PHARE、“亚洲达人秀”黄金按钮得主，来自吉尔吉斯斯坦的 ADEM Dance Crew、来自泰国的 DIVAs 以及其他国际艺人，共同倾力演出。为时长达 60 分钟的高潮迭起剧情，在柬埔寨首家 3D 影音投射剧院中，完美结合视觉和听觉之极致体验。

想要体验高棉魅力神采，就不容错过有份演出的柬埔寨杂技团 PHARE，技艺高超的表演者，带来令人拍手叫好的杂技表演；而 ADEM Dance Crew 重现在“亚洲达人秀”呈献的目眩神迷之技，来到现场就能目睹奇迹！另外，身披金光闪耀彩衣的泰国才艺表演者 DIVAs，予您目不暇给的万般华丽演出。

这场精彩绝伦的表演，每逢周四至周一晚上 8 时炫目登场，每张门票售价为 25 美元，即日前往 NABA 歌剧院售票处或浏览 www.nagaworld.com 购票吧！

为了带给您味蕾和视觉的双重享受，金界特别推出晚餐及表演“2 人特惠”，仅需 68 美元起，就能在国际菜式餐厅 The Pangea 或金大庭自助餐厅，尽情享受佳肴，再前往 NABA 歌剧院观赏演出，让您与挚爱的美好夜晚划下一个完美句点。

现在就马上购票吧！观赏“群星炫艺歌舞秀”，探访金边不容错过之精彩演出，就在金界二期 NABA 歌剧院！

###



关于金界

最新扩建的金界娱乐城，设施包括 1,658 酒店客房及豪华套房、超过 20 家主题餐厅及酒廊等、两家奢华级水疗中心、一座拥有 2,000 观众席的 NABA 歌剧院、柬埔寨第一家由中免集团运营的免税购物地下商街、丰富多元的娱乐选择以及顶级的会展及宴会设备。媒体咨询，敬请联系：

龙美伶女士

资深市场传讯经理

电话: (+855) 10 737 684

电邮: melanieloong@nagaworld.com

李嘉宝女士

资深市场传讯主任

电话: (+855) 10 859 113

电邮: britneyli@nagaworld.com